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Geachte leden van de raad,  Op  27 november 2018 heeft de Partij voor de Dieren ons vragen gesteld over vuurwerk. Hieronder treft u de beantwoording aan.  
Vraag 1 Is  het college bereid om in onze gemeente een vuurwerkverbod in te stellen? Zo ja, bent u bereid de mogelijkheden voor een centrale vuurwerkshow nader te verkennen? Zo nee, waarom niet?  
Antwoord Nee, wij zijn van mening dat een vuurwerkverbod niet lokaal maar landelijk moet worden geregeld.   
Vraag 2 Ingeval u niet bereid bent een vuurwerkverbod in te stellen, gaat u in dat geval wel het aantal vuurwerkvrije zones uitbreiden?  Zo ja, om welke gebieden gaat het dan? Zo nee, waarom niet?   
Antwoord De gebieden die tot op heden aangewezen zijn (verzorgings- en verpleeghuizen, kerken en Randstadrailhaltes en een straal van 100 meter daar om heen, alsmede fiets- en voetgangerstunnels) , zijn naar onze mening de gebieden waar de meeste overlast voorkomt. Er zijn naar ons oordeel geen andere gebieden waar een vuurwerkverbod zinvol is.   
Vraag 3 Welke andere mogelijkheden ziet het college om de overlast van vuurwerk voor mens, dier en milieu in onze gemeente terug te brengen?  
Antwoord 
We zette  i  op extra ha dhavi g door iddel va  extra BOA’s, die op tijdstippen dat er geen vuurwerk mag worden afgestoken zullen controleren en indien nodig optreden.    Het college van Pijnacker-Nootdorp,    drs. J.P.R. Woudstra secretaris mw. F. Ravestein burgemeester  


